
Referat fra bestyrelsesmøde 14 februar 2019

Deltagere: Poul Rasmussen, Jørgen Dam, Knud Peter Andersen, Søren 
Clausen,  Finn Offersen, Søren Kastrup, Lasse Nielsen.

Valg af referant    
     Lasse  valgt

- Godkendelse af dagsorden
      Ok

- Orientering fra formanden samt opfølgening på konkrete tiltag i referatet fra 
sidste møde.

     Intet nyt.

- Forberedelse af generalforsamlingen den 20 marts. 
  Forslag til budget, godkendt.
  Finn havde lavet forslag til dagsorden. Forslag godkendt
  så den kan udsendes.
  Praktiske ting. Søren medbringer projektor. Finn, foreningens PC. 
  Lasse sørger for drikkevarer. Bestyrelsen mødes 18.30

- Orientering fra udvalg - herunder aktuelle spørgsmål og hændelser.

Søren kommer med et udkast til etablering af en røgovn ved rensepladsen.
Kommunen kontaktes omring vores forsikringer, på bygninger.
Køb af flagstang undersøges.
Broen ud til vinterbaderne har sat sig, og skal rettes op.
Kloakken under huset skal efterses, da den “lugter”.
Der er pt. 5 opsigelser af bådpladser, og stadig 42 på venteliste.
Finn og Jørgen kan nu fremover opdatere på hjemmesiden.

Der tages kontakt til nogle bådejere omkring  manglende  vedligeholdelse af 
både samt brug af pladser.
Dato for næste møde aftales efter generalforsamlingen.
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